
Verslag van de Algemene LedenVergadering BVME van 17 februari 2020.  
Verslagdatum: 20-02-2019  

Locatie: Kantine korfbalvereniging NKV, Wettenseind  
Aanwezig: 21 leden  

Afmeldingen: Hub Janssen 
Bestuur: Sjef Bergers, Lique Chatrou, Bert Eshuis, Hein Kranen en Boudewijn 

Raessens  
 

Hein Kranen zit de vergadering voor wegens het ontbreken van een voorzitter-BVME. 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda.  
      Hein opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
      

 De vergadering werd gestart met een presentatie door Rob Stevens en Rob  van 
 der Vorst van Belangenvereniging Nuenen Groen over het verkeersbeleid van 

 Gemeente Nuenen. Het verslag hiervan is gepubliceerd in Molletin 39, 
 tevens te zien op de website onder “Molletins”) 

 
 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
2. Notulen Algemene LedenVergadering van 11 februari 2019.  

      Het verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris Bert Eshuis.  
 

3. Verslag activiteiten bestuur.  
• Afgelopen jaar waren er vijf bestuursvergaderingen en diverse keren onderling 

contact op andere wijze.  

• Er verschenen twee Molletins. 

•   Er is voor de zesde keer een nieuwe Buurtinformatiegids verschenen, waarin 
 alle buurthelpers en de afvalkalender.  

•   Ongeveer 70 % van de woningen is lid van de BVME. 

•   Er is weer een editie geweest van Molvense Erven aan de Kook, de vijfde keer. 

 Dank aan Boudewijn en Ellie Raessens. Alle deelnemers waren enthousiast; het 
 is leuk om andere medebewoners te ontmoeten. Het aantal deelnemers is ieder 
 jaar weer groter! 

•   In de herfst heeft het bestuur weer een herfstwandeling georganiseerd, met 
 begeleiding van een IVN-vrijwilliger, deze keer door in de Lage Heide. Dank aan 

 Boudewijn en Ellie Raessens voor de organisatie. 

•   De oversteek Hoge Brake/Oude Kerkdijk is in 2018 verbeterd, mede door 

 veelvuldig aandringen van het bestuur. Het lijkt erop dat de voorrangsituatie 
 nog beter moet worden aangegeven, maar het algemeen beleid is “minder 

 verkeersborden”. Suggesties vanuit de leden: LED-stroomlampjes in het wegdek 
 van het fietspad; aansluiting fietspad op Lyndakkers is slecht verlicht; er zijn 

 automobilisten die het fietspad gebruiken om van/naar Lyndakkers te gaan. 

•   De buurt-app “Voor elkaar BVME” werkt voor het 3e jaar, waarin we aan elkaar 

 hulp en/of advies kunnen vragen. Nooit reageren in de app, maar via bellen of 
 mailen. 

•   De website is gemoderniseerd. Dank aan Coen Swüste en Bert Eshuis.  

•  De maandelijkse koffieochtenden in de Jo van Dijkhof worden goed bezocht. 

 Het gastpaar/de aanwezige bestuursleden dienen de gasten te voorzien van een 
 kopje koffie/thee; na afloop opruimen. 

• “Spelen en Bewegen”: de meest-vergaande plannen van de gemeente met 



onze wijk zijn mede door het bestuur tegengehouden. Er is nu een conflict met 
de gemeente over toezeggingen die niet uitgevoerd worden. Overlast door 

hangjongeren en bromfietsen. Nuenen-breed is het project inmiddels afgelast. 

• De tweede nieuwjaarborrel sinds vele jaren was weer succesvol: er kwamen 

ongeveer 40 leden elkaar de goede wensen brengen. Komend jaar proberen we 
ook meer jongere mensen te benaderen. 

• In goede samenwerking met de bewonersvereniging van het Puyven hebben we 

     een AED. Het apparaat hangt op de garagemuur van Oude Kerkdijk 32, de  

     toegangscode is 323. Samen we voor de tweede keer een cursus “Reanimatie- 

     en-AED-gebruik” aangeboden: de inschrijving was overweldigend: meer dan 

     40! 

•   Herbestrating: op verzoek van het bestuur is weer een deel van onze wijk her 

     bestraat. Het overige wegdek van de straten in de wijk wordt door de gemeente 

     pas opgepakt als ook de riolering moet worden vernieuwd. Reden:  

     rioolvervanging wordt deels extern gefinancierd, waardoor wegherziening 

     betaalbaar wordt.  

• Nieuwbouw ME 63: Het bestuur is in conflict gekomen met de gemeente over 

enkele voorschriften in het bestemmingsplan/beeldkwaliteitsplan die door de 
inspraak van het bestuur daarin zijn opgenomen: bomenkap, schuttingen, 2 

parkeerplaatsen. 

• Samenleven en samen redzaam + ICT van “Oud is IN”: m.n. ouderen willen 

contact. Daarvoor zou nieuwe ICT nodig zijn. Bestuur vindt dat wij het in de 
Molvense Erven eigenlijk goed doen met mail, website, apps en burenhelpers. 

• Wethouders: het bestuur heeft gesprekken gehad met wethouder van Brakel en 
wethouder Tindemans over de moeizame communicatie en het niet-nakomen 

van afspraken. 

• “Omzien naar elkaar” van de ouderenbonden: project “Maatje” voor eenzame 

ouderen. Bestuur vind a) in de ME zijn de voorzieningen aanwezig en b) in 
Nuenen zijn te weinig wijken georganiseerd – gemeente moet daar eerst aan 

werken. 

• Project “Buurkracht” vanuit de gemeente: kunnen we binnen de ME zelf wel. 

• Duurzaamheid: Bestuur heeft warmtecamera aangeschaft. Vrijwilligers worden 
nu eerst geschoold. Nu eerst opstellen van protocollen. Scannen vanaf 
november 2020 mits koud genoeg.  

• Energie-advies aan de leden is bijna gereed. Bestuur gaat evalueren.  

• Omgevingsvisie: gemeente moet nieuwe plannen opstellen; bestuur heeft 

belangstelling getoond. 

 

 

4. Verslag activiteiten commissies.  

• Burenhulp (= Lique Chatrou, Corrie Eshuis en Ineke Dalhuizen)  
Zesde Buurtinformatiegids uitgegeven (alleen voor leden)  

12 koffieochtenden georganiseerd.  
Burenhelpers: geen cijfers over hulpvragen. We horen dat in delen van de wijk wel 

degelijk een beroep op elkaar gedaan wordt. 
• Buurtapp: veel vraag-en-aanbod. Reacties niet via de app, a.u.b. 

• Welkomcommissie. (Sjef Bergers) Het afgelopen jaar heeft enkele nieuwe  
bewoners voor de ME opgeleverd. Er zijn 6 nieuwe bewoners lid geworden en er 

waren 6 afmeldingen. De leden wordt gevraagd het bestuur te informeren bij 
signalen van verhuizing. Het aantal leden van de BVME is gelijk gebleven. 

• Buurtpreventie.  Dirk Sinnema, coördinator, was afwezig: geen verslag. 

• Belangenvereniging Nuenen Groen. Jip Stevens vertegenwoordigde de 



• BVME in de Belangenvereniging Nuenen Groen. Deze vereniging is drie jaar 
geleden opgericht n.a.v. de plannen rond de verbindingsboog Meierijlaan. Zij 

bemoeit zich met de verkeerssituatie in Nuenen, tegen sluipverkeer door de 
wijken, tegen zwaar verkeer langs woonwijken (m.n. Arnold Pootlaan en 

Geldropse Dijk), tegen openstelling van de busbanen naar de A 270 en tegen 
toename overlast A 270. Wie van de leden wil er zitting nemen namens de 

BVME? → niemand. 

 

5. Financieel verslag. Toelichting door de penningmeester (Sjef Bergers): 
 Bankkosten zijn relatief duur. Veel activiteiten, drukwerk. De BVME teert in op 

 haar vermogen.   

 Contributieverhoging is in 2020/2021 niet nodig. 

 
6. Verslag kascommissie. De kascommissie, bestaande uit Dirk Sinnema en Wouter 
 van der Zandt hebben de kascontrole uitgevoerd en de administratie correct 

 bevonden. Zij adviseren  aan de vergadering om de penningmeester decharge 
 te verlenen: akkoord. Dank aan de kascommissie.  

     Nieuwe kascommissie Wouter van der Zandt en Joep Koeweiden. 
 

7. Begroting 2020. Sjef doet voorstel aan de vergadering: aangenomen. 
 

8. Bestuursbeleid/Voorgenomen acties komende periode.  
• Groenonderhoud in de gaten houden. 

• “Rest-grond”: Wat wil de gemeente er mee? 
• AED-cursus 1- of 2-jaarlijks herhalen. 

• “Jonge gezinnen”: wat kan de BVME voor jullie en vice versa: samenwerking is 
opgestart. Activiteiten voor kinderen. Veel jonge ouders aangemeld, ong. 10. 

Bestuur begeleid hen. Vermoedelijk activiteiten met Pasen en Jantje Beton. 
• ME 63 en “Spelen en Bewegen”: wat kunnen we nog bereiken bij de gemeente? 

• Samen voetbal kijken in de wijk. 
• Klompenpad: groenonderhoud en wateroverlast-bij-flinke-regen. 

• Schoonmaakdag: ligt er genoeg afval in de wijk om het weer te organiseren? 
 

9. Verkiezing/benoeming leden bestuur en commissies. Lique en Sjef treden af 
en zijn herkiesbaar: herkozen. 
 

10. Rondvraag.  
• Kruising Oude Kerkdijk/Lyndakkers – Hoge Brake: autogebruik ontmoedigen door 

plaatsen van betonblokken? Meer verlichting langs nieuwe bocht Lyndakkers. Fred 
Heering (VVN) neemt het op met gemeente. 

• Oproep van Jip voor afvaardiging van BVME in Nuenen Groen. 

 


